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VIII Spotkania Taneczne Bełchat ów 
POWER DANCE 2015

Dlaczego młodzież tak
chętnie wstępuje do
harcerstwa? 

Tolerancja – a co to?

Boys Reading -chłopaki
czytają  W dniu 28.11.2015 odbyła

się VIII Edycja Tanecznych
Spotkań Bełchatów
POWER DANCE, które od
lat przyciągają najlepsze
zespoły taneczne z całej
Polski. Zdolni, młodzi ludzie
spotykają się, by
zaprezentować ciekawe
choreografie, często z
pogranicza wielu technik
tanecznych. Jurorzy mieli
bardzo trudny

wybór. Ich zadaniem było
wybrać jedną zwycięską
ekipę w danej kategorii. Na
co zwracano uwagę? –
liczyła się technika,
ciekawa choreografia i
niespotykane wykonanie.
Było, o co walczyć,
ponieważ główną nagrodą
było Grand Prix Prezydenta
Bełchatowa w wysokości
1 500 zł, które trafiło w ręce
autora najlepszego

pokazu. Na zawodach
jurorzy, jak i widzowie mogli
oglądać występy w dwóch
stylach - nowoczesnym i
współczesnym. Tancerze
rywalizowali w dwóch
kategoriach wiekowych.

Dnia 21 listopada 2015 roku
szczep harcerski
,,Kolumbowie" obchodził 25-
lecie, aby dowiedzieć się
więcej o uroczystości oraz o
codziennej pracy w
harcerstwie,
przeprowadziliśmy wywiad
ze szczepowym Andrzejem
Kopaczem. 

Tolerancja jest to
poszanowanie ludzi, innych
kultur oraz odmiennych
opinii.  Aby być
tolerancyjnym, należy
starać się zrozumieć inne
osoby i chcieć
zaakceptować uczucia,
zwyczaje lub wierzenia inne
niż własne. 
Obecnie bardzo trudno jest

być tolerancyjnym, ludzie
nie zgadzają się ze sobą.
Kłócą się i tworzą spory
oparte na różnego rodzaju
przekonaniach. Są mało
wrażliwi i nie uważają na
słowa, którymi często
obrażają współrozmówców.
Pamiętajmy, że słowa mogą
ranić innych ludzi. 

„Boys Reading”  to
międzynarodowy projekt,
którego celem jest szerzenie
czytelnictwa wśród
chłopców. Nasza szkoła
przystąpiła do jego realizacji.
Propozycje lekcji naszych
nauczycieli spodobały się
organizatorom.

Boys Reading UŁ
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Z choreografem jednej z drużyn tańca nowoczesnego udało nam się porozmawiać. Pani Monika Justyńska, trenerka 4 grup, z których 3 drużyny pokazały
co potrafią na Tanecznych Spotkaniach w Bełchatowie, odpowiedziała nam na parę pytań :
#PaulinaiNatalia: Jak zmieniło się pani życie odkąd zaczęła pani trenować taniec?
#MonikaJustyńska: Właściwie ciężko powiedzieć, ponieważ zaczęłam tańczyć, kiedy miałam 7 lat. Nie bardzo pamiętam jak wyglądało moje życie
wcześniej. Taniec na pewno wpłynął na to, że wśród moich znajomych są głównie tancerze (choć oczywiście nie tylko). Większość wyjazdów czy imprez, w
których uczestniczę jest związana z tańcem. Często nie starcza mi czasu na inne rzeczy.
#PaulinaiNatalia: Czym jest dla pani taniec?
#MonikaJustyńska: Pasją i pracą !! I to jest wspaniałe, że udało mi się zamienić moją pasję w pracę.
#PaulinaiNatalia: Jak pani organizuje swój czas dla wszystkich grup, którymi pani dowodzi?
#MonikaJustyńska: Wydaje mi się, że właśnie jestem bardzo kiepska w organizowaniu sobie czasu. Przy czterech grupach dobra organizacja byłaby
BARDZO POMOCNA! Ale niestety słabo mi to idzie. Wiecznie boję się, że z czymś nie zdążę. Na szczęście jakoś się udaje.
#PaulinaiNatalia: Jak wyglądają prowdzone przez panią zajęcia?
#MonikaJustyńska: Dużo krzyczę! To jest coś co najbardziej rzuca się w oczy/uszy jeśli chodzi o moje zajęcia. Ale tak od strony technicznej - na początek
rozgrzewka: ćwiczenia na wzmocnienie całego ciała i oczywiście rozciąganie, żeby dobrze przygotować się do treningu; następnie zabieramy się za taniec i
tu albo uczymy się nowych choreografii albo doskonalimy materiał, który już mamy.
#PaulinaiNatalia: Jak poradziły sobie pani zespoły na VIII Spotkaniach Tanecznych Bełchatów POWER DANCE 2015?
#MonikaJustyńska: Poradziły sobie świetnie! Wystawiłam 3 grupy i wszystkie stanęły na podium. W kategorii 12-15lat trzecie miejsce zajęła moja formacja z
Łodzi - Just Junior, a pierwsze formacja ze Zgierza - K2 Junior. W kategorii powyżej 15tego roku życia na trzecim miejscu znalazła się grupa również ze
Zgierza - K2 Kadra.
#PaulinaiNatalia: Czy będziemy mogli oglądać pani zespoły na innych turniejach tańca nowoczesnego?
#MonikaJustyńska: Tak! Przez zimę, troszkę ciężko z konkursami, ale wiosną na pewno wszystkie moje grupy wezmą udział w przynajmniej kilku
konkursach. Oprócz formacji Just Junior, K2 Junior i K2 Kadra, w marcu po raz pierwszy na konkursie zatańczy formacja Małe K2.
#PaulinaiNatalia: Czy jest pani dumna ze swoich podopiecznych?
#MonikaJustyńska: Jestem z nich bardzo dumna! Często dużo bardziej niż z samej siebie.
#PaulinaiNatalia: Dziekujemy z tą wspaniałą rozmowę . Życzymy powodzenia i więcej sukcesów tanecznych .
  Co roku widzimy postępy grup tanecznych w ich pasji. Mamy nadzieje, że z każdym rokiem będą one bardziej rozpoznawalne i doceniane. Taniec dla tych
ludzi jest nie tylko zabawą czy pasją lecz również rywalizacją o najwyższe tytuły.
 
Wyniki w VII Spotkań Tanecznych w Bełchatowie w 2015 roku :
Grand Prix Prezydent Miasta Bełchatowa VIII Ogólnopolskich Spotkań Tanecznych POWER DANCE 2015, z rąk Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury -
pani Doroty Pędziwiatr, otrzymało STUDIO TAŃCA „PASJA” z Łodzi za układ „Tchnienie”.
Kategoria taniec nowoczesny (12 – 15 lat)
I Miejsce – K2 JUNIOR (Zgierz)
II Miejsce – DNA JUNIOR (Łódź)
III Miejsce – JUST JUNIOR (Łódź)
Wyróżnienia:
KIKI DANCE (Łódź)
FROM THE TOP SQUAD (Konin)
ART STATION VANDALS (Skierniewice)
AD ASTRA (Łódź)
W kategorii taniec współczesny (12 – 15 lat)
I Miejsce – BRAX III (Bydgoszcz)
II Miejsce – BRAX IV (Bydgoszcz)
III Miejsce – CENTRUM (Konin)
Wyróżnienie: ART STATION CM (Skierniewice)
W kategorii taniec nowoczesny (powyżej 15 lat)
I Miejsce – ART STATION DOLLZ (Skierniewice)
II Miejsce – DNA SPINA CREW (Łódź)
III Miejsce – K2 KADRA (Zgierz)
Wyróżnienie: FROM THE TOP CREW Konin)
W kategorii taniec współczesny (powyżej 15 lat)
I Miejsce – ART DANCE (Bielsko - Biała)
II Miejsce – STUDIO TAŃCA „PASJA” (Łódź)
III Miejsce – TEATR TAŃCA ABRAX (Bydgoszcz)
Wyróżnienie: DNA JAZZ LADIES (Łódź)
  Serdecznie gratulujemy zwycięzcom a wszystkim występującym grupom tanecznym oraz publiczności dziękujemy za udaną, taneczną sobotę!
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1. Od kiedy pełni druh funkcje szczepowego?
Na funkcję Komendanta Szczepu Harcerskiego Kolumbowie im. Szarych Szeregów zostałem mianowany w kwietniu 2014 roku, aczkolwiek przekazanie
sznura szczepowego (zarazem symboliczne przekazanie szczepu) odbyło się dwa miesiące później tj. w czerwcu 2014 roku.
2. Jak druh wyobrażał sobie prowadzenie szczepu?
Jako współdziałanie wszystkich jednostek wchodzących w skład szczepu. Podejmowanie mądrych i trafnych decyzji przez komendę szczepu. Realizacji
programu i innych zamierzeń tak, by środowisko mogło prężnie działać i się rozwijać.
3. Kto był pomysłodawcą nazwy szczepu?
Szczep harcerski KOLUMBOWIE powstał oficjalnie 25 lat temu, aczkolwiek jego początki są znacznie starsze. Trudno jest obecnie ustalić, skąd się wziął
pomysł na nazwę środowiska. Z informacji, które udało mi się zdobyć, propozycja nazwy szczepu pojawiła się w rozmowach pomiędzy członkami pierwszej
komendy szczepu.
4. Czy święto szczepu wyszło po druha myśli?
Tak. Na początku martwiłem się, czy starczy nam czasu na przygotowanie szkoły, bo nie mieliśmy go zbyt wiele, ale udało się wszystko dopiąć na ostatni
guzik. Myślę, że Jubileusz podobał się gościom, część z nich nie widziała się między sobą od kilku lat. Bardzo się cieszę, że święto oddało charakter
środowiska-przyjemnie jest pobyć we własnym gronie, spotkać się, porozmawiać i trochę pośpiewać. Cieszę się również z tego, że Jubileusz mógł odbyć
się w szkole (tzn. Szkoła Podstawowa nr 38 im dr Henryka Jordana), z którą jesteśmy związani od 25 lat.
5. Gdyby miał druh coś zmienić w szczepie, co by to było?  
Jedną z największych zmian, które chciałbym wprowadzić w szczepie, przeprowadzić to dokończenie remontu harcówki w Szkole 38 oraz to, by pozostałe
jednostki miały swój własny kąt w szkołach, w których działają (Gimnazjum nr 44 i XXXI LO). Marzy mi się też, by Szczep ,,wyszedł w Polskę i świat".

Przeprowadziliśmy
także wywiad z
jednym z harcerzy
szczepu Bibianną
Szokalską.
1.  Ile lat należysz do
szczepu?
Należę do szczepu 4
lata.
2. Czy jesteś
zadowolona ze
szczepu?
Jestem zadowolona ze
szczepu, ponieważ
pozwala mi on na
rozwój: prace nad
sobą, na doskonalenie,
jak i nabywanie
nowych umiejętności.
Dzięki niemu, mam
styczność z różnymi
akcjami takimi, jak
wolontariaty, dzięki
którym mogę
pomagać innym
ludziom.
3. Co myślisz o swoim
szczepowym.

Uważam, że mój
szczepowy, Andrzej
Kopacz może być dla
nas autorytetem. Daje
doskonały przykład
swoim harcerzom,
posiada ogromną
wiedzę, dzięki czemu
wiele możemy się od
niego nauczyć, jak i
wzbudza w nas
zaufanie. Ma z nami
bardzo dobry kontakt,
dzięki czemu zawsze
możemy na niego
liczyć.
4. Jak wyobrażasz
sobie tegoroczne
święto szczepu?
Myślę, że w tym
jubileuszowym roku,
tradycyjnie w Szkole
Podstawowej nr 38
spotkamy cały
szczep, wszystkich
harcerzy łącznie z ich
rodzicami, z druhnami
i druhami, którzy

dawniej byli w naszym
szczepie oraz z
wieloma ważnymi
osobistościami z
Hufca, czy innych
drużyn. Uważam, że
będzie to wspaniała
okazja do poznania
smaku ,,starszego"
harcerstwa oraz
historii wziętych z
życia szczepu.
Harcerstwo uczy
mnie, że tylko praca
nad własnym
charakterem, walka z
własnymi słabościami
oraz ciągłe
doskonalenie się
determinują
osobowość i definiują
człowieka. Pracuję nad
sobą, by być lepszą i
pomagać innym w ich
codziennych
obowiązkach. Źródła internetowe

harcerstwo

Pismaczek

Dominika
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Rozmaitości – w tym dziale
prezentujemy recenzje książek,
chętnie przez was czytanych. 

Źródła interentowe

Święta Bożego Narodzenia prognozą na Nowy Rok.Czym dla nas są te
święta? Z czym nam się kojarzą? Jakie mamy względem nich oczekiwania?
O świętach po świętach... 

       „Intruz” - książka
niezwykła. Idealna
propozycja dla
miłośników science
fiction, przygód,
sensacji jak i dla
wielbicieli
romantycznych
historii.
Intruz to opowieść,
która momentami
mrozi krew w żyłach, a
czasem wprawia

jego myśli,
wspomnienia i
przejmuje jaźń.
Pozostają nieliczni
buntownicy
ukrywający się na
pustyni, w
jej podziemnych
świecie. Obcy za
wszelką cenę próbują
dotrzeć do rebeliantów
i poszukują ich śladów
poprzez Melanie,

         Sama książka
może wydawać się
przerażająco duża,
lecz gwarantuje, że po
przeczytaniu, każdy
będzie zawiedziony,
że opowieść się już
skończyła.
 Można też obejrzeć
równie dobry film,
wyreżyserowany na
podstawie książki
Stephenie Meyer

Tak jak wigilia miała wpłynąć na nasze życie, tak dni od Bożego Narodzenia
do Trzech Króli stanowiły prognozę pogody na nadchodzący rok. Każdy z
dwunastu dni odpowiadał kolejnemu miesiącowi. Duże sople, spokój na
dworze oraz szron były zaś przepowiednią roku urodzajnego. Wigilijna noc
charakteryzowała się również tym, że wyśnione tej nocy sny miały się
całkowicie spełnić, a wszystko, by uczcić narodzenie Jezusa.
Dziś Boże Narodzenie to czas rodzinny, czas przebaczenia, miłości,
wspólnego wędrowania do stajenki. I choć wiele barwnych obrzędów
związanych z tymi dniami odeszło w zapomnienie, to jesteśmy świadkami
rodzenia się nowych zwyczajów tak, jak dla Trzech Króli była nim Gwiazda
Betlejemska.

Zuzia



czasem wprawia
serce w szybsze bicie.
Przenosi do innego
świata. 
          Opowiada o
przejęciu przez obcą
cywilizację ludzkich
ciał i umysłów. To
pozwala obcym na
pełną kontrolę nad
naszą rasą. Intruz
zasiedla ludzkie ciało i
stopniowo zagarnia

poprzez Melanie,
główną bohaterkę.
Melanie jako jedna z
niepokalanych
ludzkich istot próbuje
walczyć z obcym
pasożytem
umieszczonym w jej
ciele. Jej wewnętrzna
walka z intruzem
prowadzi nas do
niesamowitych
przygód.

Stephenie Meyer
,,Intruz''. Gorąco
polecam Zuza Zach.  


